
P R O T O K Ó Ł     

z posiedzenia Komisji Finansowo- Budżetowej 

w dniu 23 kwietnia  2008 r.

SE-PO. 0063-2-4/08

Obecni : 

Grażyna Strączek -Przewodnicząca - obecna
Ireneusz Gawroński- Z-ca Przewodniczącego- obecny
Marcin Musiał- obecny
Jolanta Moćko- nieobecna
Wiesław Konderak- obecny
Andrzej Świątek- obecny
Władysław Oczkowicz- obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta, Anna Ślagórska- Zastępca Burmistrza Miasta.

Posiedzenie Komisji prowadziła :

Przewodnicząca Komisji Grażyna Strączek

Porządek posiedzenia:

1. Analiza „Sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2007 r.”
2. Głosowanie wniosku nad udzieleniem absolutorium Burmistrza  Miasta.
3. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych. 
4. Sprawy bieżące

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Rozpoczniemy od om omówienia Sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2007 rok.
- Proszę panią Skarbnik o wprowadzenie.

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2007 rok. 
- Przedstawia opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej, która jest pozytywna. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Otwieram dyskusję.



Dyskusja nt: Sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2007rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji
2. A. Świątek - Członek Komisji
3. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
4. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącego Komisji
5. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
6. Dorota Bąk - Sekretarz Miasta

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Odczytuje protokół Komisji Rewizyjnej  w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta. 

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Świątek - Członek Komisji
2. M. Musiał - Członek Komisji
3. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Zamykam dyskusję.
- Przechodzimy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

Sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2007 rok?

GŁOSOWANIE 
4 za
0 przeciw
2 wstrzymało się

Radny A. Świątek powiedział, że się pomylił i jego głos nie był za tylko wstrzymujący. 

GŁOSOWANIE 
3 za
0 przeciw
3 wstrzymało się

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do przegłosowania absolutorium dla Burmistrza Miasta. Kto jest za udzieleniem 
absolutorium?

GŁOSOWANIE 
3 za
1 przeciw
2 wstrzymało się



Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Ogłaszam 10 minut przerwy.

PRZERWA

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Wznawiam obrady komisji po przerwie. 
- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 

rok. 

Urszula Polak-Wałek                     -                             Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Dyskusja nt: projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2008 rok.

W dyskusji udział wzięli:

1. W. Oczkowicz - Członek Komisji
2. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji
3. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta
4. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
5. A. Świątek - Członek Komisji

Komisja wypracowała wniosek o następującej treści:

Komisja  wnioskuje  o  przedstawienie  propozycji  rozdysponowania  środków  finansowych 
uzyskanych ze sprzedaży gruntów w kwocie ok.14 mln zł.

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tego wniosku?

GŁOSOWANIE 
5 za
0 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty przez komisję. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na  
2008 rok?



GŁOSOWANIE 
4 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez komisję. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zabezpieczenia 
środków finansowych w latach 2009-2010 na festiwal Regeneracja w związku z aplikacją o 
środki unijne w ramach działania 4.3 promocja kultury.

- Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE 
4 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez komisję. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w 
żłobku prowadzonym przez gminę Czeladź oraz autopoprawkę.

Anna Ślagórska                            -                             Zastępca Burmistrza Miasta  

- Omawia projekt uchwały.

Dyskusja nt: projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za pobyt dziecka w              żłobku   
prowadzonym przez gminę Czeladź oraz autopoprawkę.

W dyskusji udział wzięli:

1. W. Oczkowicz - Członek Komisji
2. A. Światek - Członek Komisji
3. W. Konderak - Członek Komisji
4. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącej Komisji
5. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza Miasta

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do przegłosowania projektu uchwały. Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE 
3 za
1 przeciw
1 wstrzymało się



Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez komisję. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy  do  zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  rocznego  
sprawozdania finansowego MBP w Czeladzi za 2007 rok. Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE 
4 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez komisję. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Kolejny projekt  uchwały  w sprawie utworzenia  jednostki  budżetowej  -Miejskiego Zarządu  
Gospodarki Komunalnej w Czeladzi.

Dyskusja  nt:  projektu  uchwały  w  sprawie  utworzenia  jednostki  budżetowej  -Miejskiego 
Zarządu               Gospodarki Komunalnej w Czeladzi.  

W dyskusji udział wzięli:

1. G.Strączek - Przewodnicząca Komisji
2. D.Bąk - Sekretarz Miasta
3. U. Polak-Wałek - Skarbnik Miasta
4. A. Świątek - Członek Komisji
5. I. Gawroński - Zastępca Przewodniczącego

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do przegłosowania projektu uchwały. Kto z państwa radnych jest za?

GŁOSOWANIE 
4 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez komisję. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Przechodzimy do omówienia spraw bieżących.
- Chciałabym  wrócić  do  pisma  ZNP,  w  którym  to  domagano  się  podwyżek  dla  obsługi  i  

pracowników administracji. 



Dyskusja

W dyskusji udział wzięli:

1. A. Ślagórska - Zastępca Burmistrza
2. G. Strączek - Przewodnicząca Komisji
3. A. Świątek - Członek Komisji

A. Ślagórska- Zastępca Burmistrza stwierdziła, iż przewidziane są podwyżki od 01.05.2008r. 

Grażyna Strączek                          -                             Przewodnicząca Komisji  

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam posiedzenie Komisji

             Przewodnicząca 
Komisji Finansowo-Budżetowej

            Grażyna Strączek

Protokołowała:
Agnieszka Pilarek 
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